
LIETUVOS ŠIUOLAIKINĖS PENKIAKOVĖS FEDERACIJOS 
VYKDOMOJO KOMITETO POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 
 

2025 m. vasario 7 d. Nr. 1 
 
Vykdomojo komiteto (toliau – VK) vieta: nuotolinis posėdis (Zoom)).  
VK data ir laikas: 2025 m. vasario 7 d. 12 val. 
VK nariai dalyvaujantys posėdyje: Aistis Baronas, Justinas Kinderis, Tomas Makarovas, 
Paulius Aleksandravičius, Artūras Kalininas, Remalda Kergytė – Dauskurdienė. 
VK posėdžio pirmininkas: Aistis Baronas. 
VK posėdžio sekretorius: Vitalija Smirnovaitė. 
 
DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl posėdžio darbotvarkės patvirtinimo. 
2. Dėl sportininkų normatyvų. 
3. Dėl 2025 AM programos biudžeto projekto. 
4. Dėl sportininkų ir trenerių atlyginimų projekto. 
5. Dėl situacijos aptarimo dėl LSFS. 
6. Dėl nacionalinių varžybų vykdymo pasiskirstymo. 

 
 
1. SVARSTYTA:  
Dėl posėdžio darbotvarkės patvirtinimo. 
Papildomų klausimų nepateikta 
 
NUTARTA: Vienbalsiai patvirtinta darbotvarkė. 
 
 
2. SVARSTYTA 
Dėl sportininkų normatyvų. 
P. Aleksandravičius pristatė normatyvų ir rinktinių sudarymo projektus.  
Siūlomi kontroliniai normatyvai (plaukimas, laser run): 

 
Normatyvai skaičiuojami Lietuvoje vykstančiose varžybose (bėgimas stadione, plaukimas 
25 m baseine). Be kontrolinių normatyvų sportininkai pretenduojantys dalyvauti savo 
amžiaus grupės EČ PČ turi sudalyvauti fizinio vertinimo varžybose (arba trenirotės 
pobudžio) (A lygio sportininkai pasirinktinai). 



 
 
NUTARTA: Vienbalsiai pritarta pateiktam normatyvų projektui 
 
 
3. SVARSTYTA 
Dėl 2025 AM programos biudžeto projekto. 
J. Kinderis pristatė AM sporto programos biudžeto projektą. 
 
NUTARTA:  
 Informacija išklausyta, biudžeto projektui vienbalsiai pritarta. 
 
 
4. SVARSTYTA 
Dėl sportininkų ir trenerių atlyginimų projekto. 

J. Kinderis pristatė sportininkų ir trenerių atlyginimų projektą. 
T. Makarovas atkreipė dėmesį dėl Juro Sandanavičiaus ir Luko Lagunavičiaus 
atlyginimų.  
A. Kalininas siūlo pridėti U15 rinktinės nariams po 100 eur kaip stipendiją. J. Kinderis 

siūlo už gerą U15 rinktinės nario rezultato – klubui ar sportininkui paskirti apdovanojimą 
už rezultatą – 1000 Eur inventoriui įsigyti.  

Išlieka ta pati tvarka, treneris gauna 50% sportininko stipendijos sumos. 
 
NUTARTA:  
 Informacija išklausyta, sportininkų atlyginimų projektui ir dėl motyvacijos U15 
pritarta.  

5. SVARSTYTA 
Dėl situacijos aptarimo dėl LSFS 

A. Baronas pristatė susidariusią situaciją su LSFS. 

NUTARTA:  
Informacija išklausyta, sprendimo priėmimas nukeltas kitam posėdžiui. 
 
 
6. SVARSTYTA 
Dėl nacionalinių varžybų vykdymo pasiskirstymo. 
J. Kinderis pasiūlė pasiskirstyti nacionalines varžybas per klubus, taip suteikiant visiems 
lygias galimybes organizuojant varžybas. 



 
 
NUTARTA:  
Vienbalsiai pritarta siūlomam varžybų paskirstymui. 
 

 

 

VK posėdžio pirmininkas     Aistis Baronas 
 

 


